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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit lép a kormány a gödi akkumulátorgyár ügyében? 
II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Átlátszó nevű internetes portál által a Pest Vármegyei Kormányhivataltól kikért adatok alapján
kiderült,  hogy a gödi  Samsung gyárban éveken át  rákkeltő  anyagoknak voltak  kitéve  az  üzem
dolgozói. 2021-ben és 2022-ben összesen hét alkalommal 133 fő, 2023-ban újabb 44 fő fokozott
expozícióját állapították meg az akkumulátorgyárban.

A 2021-es  adatok alapján  a  levegőben a  nikkel  és  a  kobalt  koncentrációja  a  határérték  tíz-  és
hússzorosa volt.  Hiába  került  kiszabásra  egy 10 millió  forintos  bírság  ez  ügyben,  a  következő
években a helyzet érdemben nem változott.  A 2023 júniusi mérések szerint a nikkel mennyisége
250-szer nagyobb volt a megengedettnél. Ennek következtében a dolgozók veszélyeztetése miatt
tavaly két alkalommal ismét 10-10 milliós büntetést szabtak ki a gyárra.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mit lép a kormány annak érdekében, hogy ne fordulhasson elő a jövőben, hogy rákkeltő 
anyagokkal veszélyeztetik a gödi akkumulátorgyárban a dolgozókat?

• Tervezi a kormány, hogy időszakosan vagy véglegesen korlátozza a gödi akkumulátorgyár 
működését amiért rákkeltő anyagokkal veszélyeztették a dolgozókat?

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


